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Zapytanie 

w sprawie: rozbudowy funkcjonalności Karty Łodzianina o zgłaszanie uszkodzeń infrastruktury 

 

 W związku z p mieszkańca zwracam się z prośbą o informację czy istnieje możliwość czy 
istnieje możliwość dalszej  rozbudowy funkcjonalności Karty Łodzianina, aby można było zgłaszać 
uszkodzenia infrastruktury miejskiej np. przepaloną żarówkę w latarni lub sygnalizacji świetlnej, 
ubytek w jezdni czy obrócony znak drogowy. Mieszkanie zwraca uwagę, że  Karta Łodzianina została 
rozbudowana w zeszłym roku  o możliwość zakupu biletów jednorazowych i parkingowych, zatem 
może istnieć możliwość wprowadzania dalszych nowych funkcji. 

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 


